
Kuba ?efministro pledis por
plibonigo de servoj en la
municipo de Gibara
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Havano, jun 14 (RHK) La ?efministro de Kubo, Manuel Marrero, pledis ?i-?a?don por la plibonigo de
servoj kaj la kreado de kapabloj por loka disvolvi?o, dum turneo de lokoj de ekonomia kaj socia intereso
en la komunumo Holguín el Gibara.

En la kampadejo de Caletones, verko konstruata, li elstarigis la gravecon de kvalito en la kompletigo kaj
la ekspansio de ofertoj al naciaj kaj eksterlandaj vizitantoj inter la ebloj por la venonta somera sezono.

Li anka? atentigis la malfruojn en la investprocezo kaj la gravecon atenti la komforton de la ?ambroj kaj la
disvolvi?on de komercaj alternativoj kiel tagaj ekskursoj kaj la luo de tendoj, kiuj povas esti etenditaj al



najbaraj instala?oj.

Aliflanke, en la nova sidejo de la Hospitalo Gustavo Aldereguía Lima, ene de la prioritatoj de la sektoro de
Publika Sano, li instigis akceli la konstrulaborojn de la civila strukturo, kies ekzekuto estas je 90 procentoj,
kaj lo?igi proksime de la laboras al laboristoj por redukti fuelkostojn kaj transportkostojn.

Li anka? indikis la bezonon anta?enigi la kompletigon de la gardistaro kaj eksteraj konsultoj, unu el la
servoj plej postulataj de la lo?antaro, kies ina?guro estas planita por la venonta 26-a de julio.

Dum la tago, la estro de Registaro inter?an?is kun membroj de la Urba Administra Konsilantaro, li
interesi?is pri la investoj en plenumo, la kreado de laborproponoj, la transformo de vundeblaj kvartaloj kaj
la prizorgado de altriskaj gravedaj virinoj.

Javier Pérez, urbestro de tiu teritorio, precizigis dum la kunveno la potencialon de la urbo rilate al
nutra?produktado, la ligo kun novaj ekonomiaj agantoj, la kontentigo de la postulo de grenoj, la
distribuado de medikamentoj, inter aliaj temoj.

Marrero menciis inter la prioritatoj la akcelon de atento al vundeblaj sektoroj, la uzadon de senutilaj teroj
por agrikulturo, la redukton de nutra?prezoj kaj la ekspansio de bazaj servoj al la lo?antaro.

Li anka? defendis la revigli?on de publikaj spacoj, la kompletigon de projektaj investoj kaj la ser?on de
lokaj solvoj celantaj plibonigi la vivokvaliton de la lo?antoj de la marborda teritorio.

Partoprenis en la turneo Joel Queipo, membro de la Centra Komitato de la Komunista Partio de Kubo kaj
unua sekretario en la provinco, Manuel Francisco Hernández, guberniestro de Holguín; Sonia Chacón,
deputito al la Nacia Asembleo de Popolpovo, inter aliaj politikaj kaj registaraj a?toritatoj.

Fonto: ACN

 

https://www.radiohc.cu/index.php/eo/noticias/nacionales/357364-kuba-cefministro-pledis-por-plibonigo-de-
servoj-en-la-municipo-de-gibara

Radio Habana Cuba

https://www.radiohc.cu/index.php/eo/noticias/nacionales/357364-kuba-cefministro-pledis-por-plibonigo-de-servoj-en-la-municipo-de-gibara
https://www.radiohc.cu/index.php/eo/noticias/nacionales/357364-kuba-cefministro-pledis-por-plibonigo-de-servoj-en-la-municipo-de-gibara

